
 
 

 OCenW Ministerie van Onderwijs 
Cultuur en Wetenschappen 
 
Europaweg 4 
Postbus 25000 
2700 LZ Zoetermeer 
Telefoon (079) 323 23 23 

 

Telefax (079) 323 23 20 

De voorzitter van de Tweede 
Kamer der Staten-Generaal 
Postbus 20018 
2500 EA  Den Haag 
 

 

 

 

Uw brief van Ons kenmerk Contactpersoon Zoetermeer 

    7 april 2003 VO/FB/03/15757  17 april 2003 
 Onderwerp  Doorkiesnummer 

vragen van het lid Van der Laan  
 

 

 
Hierbij zend ik u de antwoorden op de vragen van het lid Van der Laan van uw 
Kamer inzake de regeling exploitatiekostenvergoeding voor het schooljaar 2003-
2004. 
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met kenmerk 
2020309920.  
 
De minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen, 
 
 
 
Maria J.A. van der Hoeven 



 Blad 2 
 
 

OCenW 

Antwoorden op de schriftelijke vragen van het lid Van der Laan van de Tweede 
Kamer der Staten-Generaal aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschappen (d.d. 7 april 2003, kenmerk 2020309920) inzake de regeling 
exploitatiekostenvergoeding voor het schooljaar 2003-2004. 
 
1. Ja, dat is mij bekend en staat ook in de begroting 2003. 

Daarnaast heeft de regeling exploitatiekostenvergoeding voor het schooljaar 
2003-2004  vanaf 31 januari 2003 een maand bij de Tweede Kamer 
voorgehangen. De Tweede Kamer heeft de regeling tijdens die voorhangperiode 
voor kennisgeving aangenomen. 

 
2. Ja, ook dat klopt. 
 
3. Het zal voor scholen de komende tijd des te belangrijker worden om keuzes te 

maken en prioriteiten te stellen binnen de beschikbare kaders. 
Daarnaast span ik mij in voor een vergroting van de autonomie door 
bijvoorbeeld de financiële bevoegdheden zo veel mogelijk bij de scholen te 
beleggen, gecombineerd met het op nut en noodzaak bezien van de 
administratieve lasten die op scholen drukken. Minder centrale sturing en 
beperking van de administratieve lastendruk maken het mogelijk om meer te 
doen met de huidige budgetten. 
 

4. Door de exploitatiekostenvergoeding in 2002 niet te corrigeren voor loon- en 
prijsontwikkelingen is de druk op die vergoeding toegenomen. Zoals ik bij het 
antwoord op vraag 3 heb aangegeven, neemt hierdoor het belang van stellen 
van prioriteiten toe. Het is belangrijk om over de grens van de 
exploitatiekostenvergoeding heen te kijken en om keuzes te maken binnen de 
totale lumpsumvergoeding, waar de exploitatiekostenvergoeding een relatief 
klein deel vanuit maakt. 
 

5. Het Kabinet heeft een moeilijke afweging moeten maken en bij de uitwerking 
van het Strategisch akkoord is één van de pijnlijke keuzes geweest de loon- en 
prijsbijstelling over de exploitatiekostenvergoeding voor een aantal sectoren 
niet uit te keren. Daar tegenover stond dat een specifieke ombuiging voor het 
voortgezet onderwijs is voorkomen. 
 

6. Gezien de huidige economische situatie en de financiële problematiek waar het 
nieuwe Kabinet voor staat, verwacht ik niet dat de eerdere beslissing zal 
worden teruggedraaid. 

 
 
De minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen, 
 
 
 
Maria J.A. van der Hoeven 


